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1. Introductie

1.1 Aanleiding

AVV heeft een principeakkoord met Plantion bereikt. Binnen dit bedrijf 
heeft AVV een online stemming uitgezet om te onderzoeken hoeveel 
mensen voor of tegen de gemaakte afspraken stemmen. 

In stemming was het principeakkoord dat in bijlage 2 is te vinden. Extra 
informatie werd gegeven in de sideletter, die te vinden is in bijlage 3. De 
uitslag van de stemming bepaalt of AVV de cao zal ondertekenen. Het 
gaat hierbij voornamelijk om de vraag of er meer mensen positief dan 
negatief stemmen. Volgens het cao-protocol van AVV kan de bestuurder 
pas tekenen als de meerderheid voor heeft gestemd. Indien de meer-
derheid tegen stemt, is de bestuurder niet gemachtigd te tekenen.

1.2 Methode

ALT F-4 is gevraagd een stemming te organiseren onder de werkne-
mers van Plantion. De stemprocedure ging als volgt. Medewerkers die 
al geregistreerd stonden voor het cao-panel en leden van AVV ontvin-
gen samen met alle medewerkers van Plantion een mail, via het bedrijf, 
met een link naar de stempagina.
Medewerkers kregen, na het uitbrengen van hun stem, een verificatie-
link via de mail waarmee ze hun stem moesten bevestigen. Als men de 
mail niet ontvangen had, kon men per mail of telefonisch contact opne-
men met AVV.

De online stemming zag er als volgt uit. Na de informatiepagina, waar 
alle informatie over het akkoord te vinden was, moesten medewerkers 
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zich registreren voor deze stemming met hun naam en (werk)mail. 
Daarna ging men door naar de stemming. De vraag luidde: ‘Stem je 
voor of tegen de afspraken?’, waarbij de medewerker kon kiezen uit 
‘voor’, ‘tegen’ en ‘neutraal’. Indien men neutraal stemde, werd de stem 
niet meegenomen in de uiteindelijke afweging van het percentage 
voor- en tegenstemmers. De neutrale stemmer legde zich dan neer bij 
het meerderheidsoordeel van de voor- en tegenstemmers. Vervolgens 
kregen medewerkers de mogelijkheid hun keuze toe te lichten in een 
open antwoord. 

2. Resultaten

2.1 Respons

De online stemming over de afspraken stond open van 11 tot en met 24 
oktober 2022. In totaal zijn er 115 geldige stemmen uitgebracht over de 
nieuwe cao Plantion.
ALT-F4 heeft van werkgever een lijst met namen van stemgerechtigde 
medewerkers gekregen ter controle op fraude. Door de stemming heen 
zijn er steekproeven gedaan waarbij de achternaam werd gecontro-
leerd. In totaal zijn 70 namen gecontroleerd. Er zijn twee namen gevon-
den die niet op de lijst stonden. Verder hebben acht mensen hun stem 
niet geverifieerd. Deze tien stemmen zijn daarom niet meegeteld.

In Figuur 1 worden de resultaten van de stemming weergegeven. Van 
de 115 stemmen heeft een ruime meerderheid van 75 medewerkers 
(65%) voor de gemaakte afspraken gestemd en 27 (23%) tegen. Daar-
naast hebben 13 medewerkers ‘neutraal’ gestemd (11%), waarbij zij zich 
uiteindelijk neerlegde bij de meerderheid van de stemmen.
Plantion heeft zo’n 160 medewerkers.
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2.2 Opmerkingen

Er is door 15 medewerkers een open antwoord ingevuld om hun keuze 
toe te lichten. Voor een compleet overzicht van de open antwoorden, 
zie bijlage 1.
Vanwege de anonimiteit zijn sommige gegevens doorgehaald met 
[XXX]. 
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Bijlage 1: Opmerkingen

De wergever houdt zich niet aan de paragraaf in de cao: Koffiepauze (art 7.i)
Artikel 7.1:’Werknemers hebben per dag, na een minimale van 2,5 uur, recht op 1
keer 10 minuten doorbetaalde koffiepauze. De werkgever t t’tjdstip van de
koffiepauze.’wijzigt in: ‘Werknemers hebben per dag, na een werkttjd uur, recht
op 1 keer 10 minuten doorbetaalde De werkgever bepaalt het de koffiepauze in
overleg met de medewerker.’ Heel vaak is de eindtijd gesteld op 08.35 of nog
later b.v 08.45 en we krijgen geen 10 minuten pauze.

Kilometer vergoeding te laag gezien de autokosten. Dienstverlening 24/7 dat
misschien de arbeidstijden gaan veranderen en de daarbijhorende toeslagen.
Zeker gezien de arbeidstijden die we nu al hebben. [XXX] uur beginnen

Ik ben bang om de ploegentoeslag kwijt te raken.

Ik vind wel dat berekening van de kortste afstand woonwerkverkeer (in mijn
geval [XX] km), gewijzigd zou moeten worden in de snelste route
woonwerkverkeer ([XX] km). Het scheelt me [X] km enkele reis per dag (= grofweg 
225 werkdagen x [X] km. [XXXX] km vergoeding per jaar. Daarnaast kost de kortste 
weg [XX] minuten heenreis in plaats van [XX] minuten heenreis snelste route, die ik 
uiteraasrd kies/

Jammer dat er zonder iedereen in te lichten er een principeakkoord wordt
gepresenteerd. Er is afgesproken om de functies te (her)opnieuw te wegen.
ORBA Het zomaar samen voegen van functies... vreemd. Daarbij vindt ik het niet
faire, dat de deeltijd medewerkers net zo’n zware stem hebben als de fulltijd
medewerkers. Of wel, die groep is het grootst, mist betrokken bij het hoe en wat
van Plantion. Maar ‘bepalen’ op deze manier wel voor de alle vaste medewerkers, die 
over het algemeen meer betrokken zijn!

Ik vind dat er nog veel punten open staan waar nog geen uitsluitsel over wordt
gegeven. En [...] om hier gedegen voor of tegen te zijn. Vandaar mijn
neutrale stem. Sluit mij aan bij de meerderheid.

te laag cao-verhoging 4,5% bij andere bedrijven is 12% soms 16% en 19% veel te
laag. Bij 24/7 de toeslag garanties van de ongewoonlijk werkuren komen in
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risico, terwijl nog iniet een fatsoenlijk salaris hebben. wat niet afgesprokkenn is
dan is vergeten zoals altijd.eind periodiek is niet behandeld. blijf als intentie
maar niet als prioriteit bij Plantion. Veel beloften geen akties, plantion is allen
maar bezig met hun projecten niet voor de welzin van medewerkers. Plantion
heeft gekozen voor jongen mensen voor continuiteit van het bedrijf door jongen
mensen aan te nemen zonder de benogigen vaardigheden, zien alleen
aantalen maar niet de vardigheden. gevolgen meer ergenisen.

Te laag loon bod

Laten we zeggen 6% nu en volgend jaar 4%!

Gaat niet om die 4,5 % ik vind het allemaal erg onduidelijk, geen concrete
afspraken.

Tja..... ik denk dat de directie snel akkoord ging met de 4,5%. Slecht uit
onderhandeld. Waardeloze vakbond.

Waarschijnlijk best haalbare in deze tijden.

Het ontbreekt deze CAO aan een redelijke inflatiecorrectie. Loonbod te mager en 
reiskostenvergoeding per km dekt onvoldoende de kosten voor personeel dat met de 
auto moet komen. Ook de vaagheid omtrent een individueel keuzebudget ontbreekt. 
Zelfs geen eenmalige uitkering! Extra ontluisterend is dat de bonus niet ziek verdwijnt!
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Bijlage 2: Principeakkoord
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Bijlage 2: PrincipeakkoordVervolg principeakkoord
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Vervolg principeakkoord
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Bijlage 3: Sideletter
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Vervolg sideletter
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